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Z A P I S N I K 
 
 

6. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek 20.12.2001, 
s pričetkom ob 14. uri, v  veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v Gornji 
Radgoni. 
 
 
 
Ad. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Sejo je vodil Miha VODENIK, župan Občine Gornja Radgona. Otvoril je sejo in pozdravil 
vse prisotne. 
 
Ugotovil je, da je seja sklepčna, saj je bilo prisotnih 16 članic in članov občinskega sveta. Seje 
se je v nadaljevanju skupaj udeležilo 20 članic in članov občinskega sveta.  
Odsotnost je opravičil Janko SLAVIČ, član občinskega sveta.  
 
Ostali prisotni: 
Ø občinska uprava: Darinka BODANEC, Dragan KUJUNDŽIČ, Darja REMSKO, Andrej 

SUBAŠIČ, Janja BRUMEN,  Jožica KOVAČ ŠTEFUR, Peter CVETKOVIČ; 
Ø Mojca LETNIK, podjetje Letnik Saubermacher Lenart; 
Ø Ivan BÜRGERMEISTER,  podjetje Saubermacher Puconci d.o.o.; 
Ø  novinarji.  
 
 
Seja je bila posneta na magnetofonski trak, ki se hrani. 
 
Vsem članicam in članom občinskega sveta so bili, kot pozornost ob bližajočem novem letu, 
pred sejo razdeljeni poslovniki, knjiga Čelarstvo, zbirka pesmi Mladost za rešetkami in        
cd-rom o Občini Gornja Radgona.  
Za obravnavo na seji, pa je bilo vsem razdeljeno še naslednje dodatno gradivo:  
Ø mnenje in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 

službe;  
 
 
Ad. 2:     Obravnava in sprejem  dnevnega reda 
 
Župan je prebral predlagani dnevni red, posredovan z vabilom za 6. izredno sejo in ga dal v 
obravnavo.  
Članice in člani občinskega sveta niso razpravljali o predlaganem dnevnem redu.  
Župan je dal predlagani dnevni red na glasovanje. Pred tem je ugotovil, da je na seji prisotnih 
17 članic in članov občinskega sveta, saj se je pridružil Andrej RITLOP. Članice in člani 
občinskega sveta so nato soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
3. Mnenje k uvedbi takse za obremenjevanje okolja, zaradi odlaganja odpadkov 
4. Investicijski program za projekt »Regionalni center za ravnanje z odpadki Puconci«.  
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Ad. 3:    Mnenje k uvedbi takse za obremenjevanje okolja, zaradi odlaganja odpadkov 
 
Obrazložitev je podala Mojca LETNIK iz podjetja Letnik Saubermacher Lenart. Uvodoma je 
predstavila Uredbo o taksi za obremenjevanje okolja in deponijo v Hrastje Moti. Tako je 
povedala, da uredba določa višino, način obračunavanja, plačevanja takse ter merila za 
znižanje in oprostitev plačevanja te takse. Do obremenjevanja okolja zaradi odlaganja 
odpadkov prihaja zaradi obremenjevanja tal s količino odloženih odpadkov in zaradi 
obremenjevanja zraka z emisijo metana, zaradi odloženih biorazgradljivih odpadkov. Podlaga 
za izračun mesečnih akontacij v letu 2002 so  podatki o odloženih odpadkih v letu 2000. 
Namen uvedbe takse je zmanjšanje količin odloženih odpadkov in zbiranje sredstev, 
namenjenih za varovanje okolja. Sredstva se lahko uporabljajo za izgradnjo novega 
odlagališča, za razširitev obstoječega, nabavo naprav in opreme. Deponija Hrastje Mota je 
razvrščena v kategorijo deponije nenevarnih komunalnih odpadkov.  V letu 2000 je bilo na tej 
deponiji odloženih 6 mio kg odpadkov, kar pomeni obremenitev zavezanca oz. upravljalca 
deponije z več kot 30 mio tolarjev akontacije v letu 2002. Na Občino Gornja Radgona odpade 
letna obremenitev približno 18 mio SIT.  Z uredbo o taksi je povezana tudi  Uredba o 
predhodni prijavi cen komunalnih storitev. Vse komunalne storitve so pod nadzorom države, 
zato ta uredba določa, da se 50 % nove takse, ki jo predpiše država, vključi v ceno ravnanja z 
odpadki avtomatsko, drugih 50 % pa se bodisi priključi k ceni, ali jo financira lokalna 
skupnost iz lastnih obstoječih virov. Za uveljavitev drugih 50% je potrebno pripraviti vlogo, 
ki jo po predhodni obravnavni dveh ministrstev, obravnava Vlada RS. Soglasju občinskega 
sveta bo tako sledila odločitev Vlade RS. V imenu podjetja Letnik Saubermacher je gospa 
Letnik prosila občinski svet, da se opredeli na kak način bo Občina Gornja Radgona izpeljala 
uvedbo te republiške komunalne takse. V ta namen sta v gradivu pripravljena dva predloga. 
 
Župan se je zahvalil gospe Letnik za podano obrazložitev, nato pa prosil članice in člane 
občinskega sveta, da izkoristijo prisotnost predstavnikov podjetja Letnik Saubermacher in 
vprašajo, kaj jih v zvezi z odpadki zanima, da bodo o določenih zadevah posredno preko 
televizije, seznanjeni tudi občani.  
 
V nadaljevanju je prebral mnenje Odbora za varstvo, okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe, ki je naslednje:  
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe sprejema 1. varianto 
– Mnenje k uvedbi takse za obremenjevanje okolja, zaradi odlaganja odpadkov in predlaga 
tudi občinskemu svetu, da ga sprejme v predlagani vsebini.« 
 
Župan je ugotovil, da se je prisotnost na seji povečala, saj sta se pridružila Štefan PUCKO in 
Peter FRIDAU, oba člana občinskega sveta, tako da je bilo na seji prisotnih 19 članic in 
članov občinskega sveta.  
 
Sledila je razprava.  
 
Najprej je razpravljala Violeta DEUTSCH MESARIČ, članica občinskega sveta. Kljub 
pregledno pripravljenemu gradivu je želela jasen odgovor na to, ali zvišanje po predlaganem 
sklepu, pomeni v odstotku izraženo ceno za uporabnika - 15,9% na sedanjo obstoječo ceno.  S 
predlaganim sklepov se prihodki občine znižajo, s tem pa se bistveno poveča delež občine v 
strukturi pokrivanja stroškov cene, na račun republiške takse v višini 50%, na drugi strani pa 
tudi to, da se za uporabnike cene odvoza smeti zvišajo za zneske po preglednici za ostalih 
50%, to je 100 SIT, 150 SIT, 300 SIT in 1375 SIT, odvisno pač od velikosti posod.  



 3

Ali pa pomeni zvišanje za uporabnike v cenah, kot so razvidne v obrazložitvi, to je od 200 
SIT do 2750 SIT.  
Prosila je za konkretno pojasnilo oz. odgovor ali se morda moti.  
 
V nadaljevanju je prosila še za konkreten odgovor, v zvezi z odvozom odpadkov. Zanimalo jo 
je, ali drži, da se vsi odpadki, čeprav se zbirajo ločeno po vrsti bioloških, papirnih, nevarnih 
itd., odlagajo vsi skupno na isto odlagališče. Na to jo je opozoril eden od članov ribiške 
družine. Če je temu tako, se postavlja vprašanje, zakaj se posebej občane in občino 
obremenjuje za ločeno zbiranje, oziroma ali gre vendarle za pripravo in predvzgojo, da se 
ljudje navadimo na sistem, da je odpadke nujno ločevati in jih kot take tudi odlagati, da bomo 
vsi takrat, ko bo zbirni center začel delovati, pripravljeni. V nadaljevanju je prenesla poziv 
občinskemu svetu in vsem, ki bi se naj posvečali okoljevarstvenim problemom, da se še 
vedno hudo onesnažuje področje, kjer gre navsezadnje tudi za podtalne vodne vire. To 
pomeni, da je nujno storiti vse, da primerno odlagališče bo, na drugi strani pa tudi vzpodbuditi 
vsakršno dejavnost, ki bi služila primerni predelavi odpadkov v uporabne in zdravju 
neškodljive proizvode.  
 
Župan je opomnil članice in člane občinskega sveta na mnenje Odbora za varstvo okolja, 
urejanje prostora in gospodarske javne službe in jim pojasnil, da bodo glasovali samo o prvi 
varianti. V primeru, da želijo članice in člani občinskega sveta glasovati tudi o drugi varianti, 
mora eden od članov občinskega sveta vložiti amandmajski predlog.  
 
V razpravo se je vključil Drago HORVAT, član občinskega sveta, ki je izrazil zadovoljstvo 
nad izgradnjo regijskega centra v Puconcih, pri katerem sodeluje tudi Občina Gornja 
Radgona,  v nadaljevanju pa je kritično ocenil odnos države do lokalnih oblasti, v zvezi z 
uvedbo takse, saj je postavila občinski svet, občinsko upravo in koncesionarja v neprijeten 
položaj. Dvomil je, da bi bila rešitev, ki jo ponuja druga varianta, tudi dolgoročna rešitev. V 
primeru, da bi takso zajeli v proračunu občine, bi ta znesek morali pokrivati iz drugih virov, in 
speti bi bil občan tisti, ki bi moral plačati kakšno pristojbino iz drugega naslova.  
 
Milan NEKREP, član občinskega sveta se ni v celoti strinjal s prvo varianto in z razpravo 
gospoda Horvata. Menil je, da je v občini Gornja Radgona veliko nezaposlenih in 
upokojencev z izredno nizkimi pokojninami in malimi prejemki, zato ne more glasovati za 
povečanje kakršnih koli sredstev, s katerim bi obremenili te strukture. Poiskati bi morali 
drugo varianto in predvidena sredstva drugače prerazporediti, na primer neasfaltirati kakšno 
cesto ali pločnik in postaviti kakšno vrtino manj. Povečujejo se stroški na vseh področjih, 
osebni prejemki pa ne.   
 
Župan je gospoda Nekrepa vprašal ali vlaga amandma, s katerim predlaga glasovanje o izbiri 
variante, na kar je gospod Nekrep pozitivno odgovoril.  
 
Amalijo NOVAK, članico občinskega sveta je zanimalo ločeno zbiranje plastičnih odpadkov 
(plastenke od pijač, vložki za sveče ipd), oziroma če je v kateri vasi že uvedeno takšno 
zbiranje, da bi bile nastavljene posebne posode za plastične odpadke.  S tem bi si koncesionar 
tudi olajšal delo.  
 
Danilo TIRŠ, član občinskega sveta je prisotne seznanil o razpravi na Odboru za varstvo 
okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe. Povedal je, da člani odbora niso bili 
enotnega mnenja. Sam se strinja s prvo varianto, za katero bo tudi glasoval, saj meni, da 
ekologija stane, ne moremo o njej samo govoriti. Dejstvo je, da odpadke povzročamo ljudje, v 
bodoče jih bo prepovedano kuriti ali odlagati kam drugam. Argumentov za in proti prvi 
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varianti je lahko več. V primeru sprejema prve variante bo lahko občina sredstva, zbrana iz 
tega naslova, namenila za izgradnjo regijskega centra v Puconcih, sprejem druge variante pa 
bo v proračunu povzročil primanjkljaj v višini 9 mio SIT. Res se življenjski stroški povsod 
povečujejo in prepričan je, da bodo stroški na področju ekologije najbolj naraščali, ker je na 
tem področju največ zamujenega. V nekaterih evropskih državah dajejo ekologiji prednost 
pred socialo. Podprl je drugo varianto sklepa.  
 
Mojca LETNIK iz podjetja Letnik Saubermacher je odgovarjala na vprašanja v razpravi in 
podala  dodatna pojasnila. Povedala je, da je tema obravnave le  cena komunalne takse, ne pa 
ostala cena za odvoz komunalnih odpadkov. Pojasnila je, da dvig obstoječih cen pomeni dvig 
zneska (pri 120-litrski posodi) iz 1.251 SIT na 1.401 SIT (brez DDV). Povedala je, da je 
republiška komunalna taksa uvedena samo za odpadke, ki se odlagajo, nevarni odpadki, papir 
in drugo pa ni predmet republiške komunalne takse.  Taksirani so samo odloženi odpadki. 
Glede sortiranja odpadkov je poudarila, da spadajo občani Občine Gornja Radgona med 
najbolj vestne in kvalitetno sortirajo sekundarne surovine. Razložila je, da delavec vrši 
kontrolo odločenih odpadkov ob odvozu odpadkov. V kolikor so preveč pomešani, delavec 
posode ne sme izprazniti. Podatke o predanih odloženih količinah teh odpadkov so na voljo na 
podjetju, kjer vodijo evidence o teži, volumnu teh odpadkov, ki jih predajo odjemalcem 
sekundarnih surovin. Glede zbiranja odpadne plastike je seznanila prisotne, da o tem 
razmišljajo tudi v podjetju, izvedli so pilotni projekt zbiranja odpadne plastike na 700 
gospodinjstvih v mestu Lenart. Projekt so občani zelo dobro sprejeli, v kratkem pripravljajo 
predloge tudi za ostale občine, da bi postopno uvedli tudi zbiranje odpadne plastike v sistem 
odvoza odpadkov.  
 
Župan je ugotovil, da je na seji prisotnih 20 članic in članov občinskega sveta, ker se je seji 
pridružil Anton TROPENAUER, član občinskega sveta. 
 
Župan je prosil prisotne, da glasujejo o prvi varianti predloga sklepa. Za prvo varianto je 
glasovalo 16 članic in članov občinskega sveta.  
 
Nato je župan dal na glasovanje drugo varianto predloga sklepa. Zanjo so glasovali le 4 člani 
in članice občinskega sveta.  
 
Na podlagi sklenjenega je dal župan še enkrat na glasovanje prvo varianto sklepa. Glasovalo 
je 20 prisotnih članic in članov občinskega sveta, ki so tako z večino glasov (15 ZA, 4 
PROTI) sprejeli naslednji   
 

S K L E P  št. 349:  
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona daje pozitivno mnenje, da se cene storitev za 
izvajanje gospodarske javne službe »ravnanje s komunalnimi odpadki in odlaganje 
ostankov komunalnih odpadkov« zvišajo za 50% republiške takse za obremenjevanje 
okolja, zaradi odlaganja odpadkov, ki znaša 625,00 SIT/m3 odpadkov, oziroma 
preračunano na posode za odpadke:  
§ vreča 60 – 80 litrov   100 SIT 
§ posoda 120 litrov   150 SIT 
§ posoda 240 litrov   300 SIT 
§ posoda 1100 litrov 1375 SIT 
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Ad. 5:    Investicijski program za projekt »Regionalni center za ravnanje z odpadki  
    Puconci« 
 
Investicijski program, oz. delovno verzijo investicijskega programa je podrobneje obrazložil 
Ivan BÜRGERMEISTER iz podjetja Saubermacher Puconci d.o.o.. Uvodoma je pohvalil 
Občino Gornja Radgona, ki vse svoje obveznosti kot sofinancerka pravočasno in korektno 
izpolnjuje in s svojimi aktivnostmi ves čas kaže interes za čimprejšnje delovanje centra v 
Puconcih. Investicijski program, ki so ga članice in člani občinskega sveta dobili v gradivu je 
delovna verzija, saj še investicijski program ni potrjen s strani Ministrstva za finance. 
Seznanil je prisotne, da so s pridobitvijo okoljevarstvenega soglasja, lokacijskega dovoljenja 
in vodnogospodarskega soglasja pridobili vse pogoje za izdajo gradbenega dovoljenja še v 
letu 2001.  Dejal je, da so morali celotno dokumentacijo spreminjati zaradi spremembe imena 
investitorja (iz Saubermacher Puconci v Občina Puconci), da so lahko  kot lokalna skupnost 
konkurirali za nepovratna sredstva  iz ISPA sklada in za refundirana sredstva iz republiške 
takse. Nadalje je povedal, da največ težav povzroča investitor kot majhen soudeleženec, saj 
delež Občine Puconci predstavlja le 6,38 %, višina njenega proračuna z znanimi limiti pa ne 
dovoljuje, da bi se sama zadolžila v adekvatnem znesku.  Sam projekt je bil Občinskemu 
svetu Občine Gornja Radgona že predstavljen, zato je v nadaljevanju na kratko opisal glavne 
značilnosti projekta. Seznanil je s predvidevanji o dokončanju projekta in sicer konec leta 
2004.  Zaradi dolgotrajnih dosedanjih postopkov so sklenili, da deponijo razdelijo na dve fazi, 
da si bodo  z razširitvijo deponije v letu 2002 ustvarili pogoje za normalno delo dveh do treh 
let, v tem času pa se izvede vse potrebno, da zadostijo pogojem vseh razpisov in bo težišče 
gradnje preneseno v leto 2003. Cene v delovni verziji investicijskega programa  so realne, saj 
bazirajo iz meseca septembra 2001. Skupna vrednost investicije tako znaša 2 milijardi 250 
mio SIT. Opomnil je na vire in strukturo financiranja investicije, ki je v gradivu podrobneje 
predstavljena, pri tem je izpostavil predvsem sredstva iz naslova ISPA.  Govoril je še o 
republiški taksi,  ki je vključena kot priliv 19 občin v izgradnjo centra. V nadaljevanju je 
povedal, da je Občina Gornja Radgona pri celotni investiciji udeležena z  13,59 odstotki, 
oziroma z cca 104 mio SIT in seznanil s predvideno dinamiko plačevanja za Občino Gornja 
Radgona. Država je z uvedbo takse zagotovila sistemski vir za podobne projekte. Sredstva 
zbrana iz te takse bodo tako služila kot osnova za  odplačilo najetih kreditov 19 udeleženk. 
Finančna analiza je opravljena, ni pa še dokončna in potrjena. Po izračunih bi za Občino 
Gornja Radgona največja obremenitev znašala 21 mio SIT in sicer v letu 2007. Če bo tak 
način zadolževanja potrjen, ne bi povzročili nobenih posebnih obremenitev proračunov 
sodelujočih občin. V mesecu januarju 2002 predvidevajo pridobiti pozitivno mnenje od 
Ministrstva za finance za takšen način dodatnega zadolževanja. Povedal je še, da je regijski 
center v Puconcih oz. Občina Puconci edina, ki razpolaga z gradbenim dovoljenjem, 
vsepovsod so zadeve nove, prebijajo se skozi novo zakonodajo, kar pa zahteva veliko časa. 
Pri projektu jim zelo pomaga Ministrstvo za okolje in prostor, ki želi, da bi temu modelu 
sledile tudi ostale sredine, saj se v Sloveniji predvideva izgradnja 12 podobnih centrov. 
Pomaga jim tudi Služba za lokalno samoupravo. Ob koncu je izrazil upanje, da bodo pri 
projektu uspešni.   
 
Župan je prebral mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne 
službe, ki je naslednje: 
»Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe se je seznanil z 
investicijskim programom za projekt »Regionalni center za ravnanje z odpadki Puconci« in se 
z njim strinja.« 
 



 6

Nato je odprl razpravo. Razprave ni bilo. Župan je predlagal članicam in članom občinskega 
sveta sprejem delovne verzije obravnavanega investicijskega programa.   
 
Članice in člani občinskega sveta so soglasno (17 prisotnih) sprejeli naslednji 
 

S K L E P   št. 350: 
 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejema delovno verzijo investicijskega 
programa za projekt Regionalni center za ravnanje z odpadki Puconci, ki ga je izdelal 
Ekonomski institut Maribor d.o.o., dne 02.12.2001, na znanje.  
 
 
Članicam in članom občinskega sveta se je župan  zahvalil za prisotnost in sodelovanje, 
ugotovil je, da je dnevni red seje izčrpan, zato je ob  15. uri zaključil izredno sejo občinskega 
sveta.   
 
Seja je bila sklicana kot zadnja v letu 2001, zato se je župan ob tej priliki vsem prisotnim 
zahvalil za aktivno delo v iztekajočem se letu in jim zaželel prijetno praznovanje ter zdravo in 
uspešno novo leto 2002.   
 
 
ZAPISALA:                SEJO VODIL:  
Simona Budja, l.r.     ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
               Miha VODENIK, l.r. 


